
Zapotoku in Pacugu
omogočiti vse pogoje za
letovanja

Občinski izvršni svet pa je razpravljal tudi o dejavnosti
občinskc Zveze prijatcljev mladine. Ocenil jo je kot
dobro, saj se člani t£ družbene organizacij? trudijo, da
otrokom različnih starosti nudijo pester program preživ-
ljanja prostega časa. Tudi njihovo sodelovanje z osnovni-
mi šolami in vrtci je dobro, vse priznanje pa si zaslužijo
z dobro organiziranimi letovanji in zimovanji v Pacugu in
na Zapotoku, pri čemer majo prednost otroci socialno
šibkih družin. Prav tem letovanjem - v Pacugu se letno
zvrsti 2400 otrok, na Zapotoku pa 450, velja namenjati
tudi v prihodnje vso skupno pozornost in skrb.

Lani je zimovanje na Zapotoku odpadlo odnosno je
bio organizirano na Rakitni, kjer pa je bila zaradi višje
cene udeležba slabša. Odpadlo je zaradi neurejenosti
doma na Zapotoku, zapisati pa je ob tem potrebno tudi
to, da Zapotok nudi sproščenejše bivanje in neomejno
ustvarjalnost otrok, s čemer se strinjajo tudi otroci, vzgo-
jitelji kot tudi starši. Zato je izvršni svet sklenil podpreti
pobudo ZPM po obnovi notranjosti dotna, zato je sklenil
zbrati najnujnejša sredstva, skratka s sekretriatom za
družbene dejavnosti bo storil vse, da bodo zimovanja
stekla že v letošnji zimi. V bližnji prihodnosti pa bo
potrebno razmisliti o razširivi dejavnosti doma tudi na
poletne mesece (razne kulturne prireditve za otroke,
izgradnja manjšega plavalnega bazena v cenejši izvedbi,
igrišča) v času šolskih počitnic.

Drug nič manjši problem pa je ureditev kanalizacije
v letnem letovišču Pacugu. Soglasna je bila odločitev. da
se v okviru občine stori vse za ohranitev te še kako
gotrebne morske baze, kar pomeni, da se trajno ohranja.
Se več. Prepotrebno ureditev kanalizacije (ta je pogoj za
obratovanje letovišča v naslednji sezoni) je treba realizi-
rati s pomočjo razpoložljivih sredstev občine in mesta ter
s prispcvki večjih gospodarskih podjetij. Mnogo je občina
v preteklih letih vložila v to bazo in prav je, da jo tudi
v prihodnje ohranja.

Sicer pa se je v tem letu dejavnost ZPM odvijala
v tesnem sodelovanju z VVO Vič-Rudnik in osnovnimi
šolami ter preko svojih 18 društev. Izmed številnih dejav-
nosti velja omeniti vrsto aktivnosti, ki so spodbujale
ustvarjalnost in raziskovalno vedoželjnost Solanja na raz-
ličnih področjih (bralno značko je osvojilo 5760 učencev,
Gašperjevo Studijsko značko 240 učencev. taborska tek-
movanja. Vesela šola, solidarnostne akcije,...) pa pre-
življaje prostega časa v času počitnic, prireditve ob Ted-
nu otroka, . . .

Pri svojem nadaljnem delu pa bo ZPM svoje aktivnosli
usmerjala predvsem v otrokovo bivalno okolje - v krajev-
ne skupnosti, kjer naj bi društva ob kadrovski okrepitvi
postala nepogrešljiv »laični« dejavnik v izvajanju družin-
ske politike. Zelo obctavna so razmišljanja o družinskih
klubih kol avtonomni združbi samoorganiziranja staršev,
ko gre za odkrivanje vitalnih problemov družbe in še bi
lahko naštevali.


